

Date: 09/11/2017

Ref: MO/MTM/NW/R027/2017

## إنذار ملاحى

### NAVIGATION WARNING # R027/2017

#### Dubai Traditional Dhow Sailing Race-60 ft. (Heat 2).

This is to inform all the stations that **Dubai International Marine Club** will organise "Dubai Traditional Dhow Sailing Race-60ft (Heat 2) at 1330 hrs LT on Saturday, 11<sup>th</sup> November 2017. The details are as below:

- Estimated number of Boats: 100.
- Standard Length: 60 ft.
- Number of crew on board: 14 crew on each boat.
- Racing Area: race course is attached.
- Time and Date: between 1330 – 1700 Hours LT on Saturday, 11<sup>th</sup> November 2017.

All vessels operating in the area are advised to keep the area clear in good time.

All VTS (Hamriyah port, Khor Dubai, Port Rashid, Fishing Harbours and Jabal Ali Port) are requested to advise vessels accordingly.

Owners, Agent, Charters, Marinas, Yacht club and Recreational Sailing Organisations shall ensure that the contents of this notice are made known to the masters or persons in charge of their vessel or craft.

#### سباق دبي للزوارق الشراعية التراثية بطول 60 قدم (المرحلة 2)

هذا لإعلام كافة المحطات بأن نادي دبي الدولي للرياضيات البحرية سينظم المرحلة الأولى من سباق دبي للزوارق التراثية بطول 60 قدم في الساعة 13:30 من يوم السبت الموافق 2017/11/11، والتفاصيل كما يلي:

- عدد الزوارق المشاركة: 100 زورق.
- طول الزوارق المشاركة: (60) قدم.
- عدد طاقم الزورق: (14) لكل زورق.
- منطقة السباق: مرفق خط السباق.
- اليوم والتوقيت: بين الساعة 13:30 – 17:00 من بعد ظهريوم السبت الموافق 2017/11/11.

على جميع السفن العاملة في المنطقة أعلاه إبقاء منطقة السباق خالية من الحركة الملاحية في الوقت المشار إليه أعلاه.

على جميع العاملين في (ميناء الحميرية، وخور دبي وميناء راشد، ومرافق الصيد وجبل علي) تقديم المشورة للسفن للحفاظ على هذه المنطقة خالية.

مالكي السفن، الوكلاء، المستأجرين، المراسي، نوادي اليخوت والقوارب الترفيهية إبلاغ قباطنة وسائلهم البحرية أو المعنيين بالإلتزام بتطبيق محتويات هذا الإنذار.

for  
خميس ولد غمیل  
مدير إدارة المرور البحري  
سلطة مدينة دبي للملاحة



سباق دبي للسفن الشراعية المحلية - 60 قدم  
 يوم السبت الموافق 11 نوفمبر 2017  
 الساعة 13:30 - الجولة الأولى

مسافة السباق: 20 ميل تقريباً

نقطة التجمع: عالي جزر العالم

قوارب الإطفاء

Fire Boats

قوارب الإنقاذ + الإسعاف على البر

Rescue boats + Ambulance car

قوارب حرس الحدود

Coast guards

قوارب الدوريات

Patrol boats

